

KERATAN AKHBAR-AKHBAR TEMPATAN
TARIKH: 17 DISEMBER 2014 (RABU)

Bil	Tajuk	Akhbar
1	Pelajar tingkatan tiga menang di Korea Selatan	Berita Harian
2	'Civil servants must change mindset'	The Sun
3	Semua mangsa banjir di Hulu Terengganu dibenarkan pulang	Bernamea.com
4	Angin kencang dan laut bergelora dijangka berterusan sehingga Khamis	Bernamea.com
5	KL tuan rumah persidangan Nuclear Power Asia 2015 pada 27 Jan	Bernamea.com
6	LZS agih RM492 juta wang zakat sehingga bulan lepas	Bernamea.com

Pelajar Tingkatan Tiga menang di Korea Selatan

» Kejayaan SMK Aminuddin Baki dan SMK Bandaraya harumkan nama sekolah, Malaysia di mata dunia



Abu Bakar (lima dari kiri) bergambar bersama-sama pasukan SMK Aminuddin Baki yang meraih pingat emas di Korea pada StAr Awards di Putrajaya, baru-baru ini.

(FOTO NUR ADIBAH/AMADIZAM/BH)

Oleh Basir Zahrom
basir_zahrom@bh.com.my

Putrajaya

Sekolah Menengah Kebangsaan (SMK) Aminuddin Baki, Kuala Lumpur dan SMK Bandaraya, Kota Kinabalu meraih pingat emas dan perak dalam Olimpiad Standard Tahunan Kesembilan di Anseong, Korea Selatan.

Diwakili pelajar Tingkatan Tiga SMK Aminuddin Baki, iaitu Davin Sukhbir Singh, Nabeel Kamarul Bahren, Tan Heng Lim dan Chelsea Wan Ling.

SMK Bandaraya pula diwakili pelajar Tingkatan Tiga Faveyana Linos, Phobe Quevendapemanul, Mohd Shafiq Hussien dan Junier Jerome James Gosuti.

Ketua kumpulan SMK Aminuddin Baki, Davin, berkata keme-

nangan itu amat bermakna untuk kumpulannya yang kali pertama menyertai pertandingan pada peringkat antarabangsa.

Bersaing pelajar antarabangsa

Katanya, beliau tidak menyangka dapat memenangi kategori menengah rendah itu memandangkan kebanyakan penyertaan lain yang terdiri daripada sekolah dari Korea Selatan yang mempunyai pengalaman dalam pertandingan seumpama itu.

"Kami perlu menyiapkan papan tanda dan pictogram dalam masa lapan jam dengan piawaian yang baik menggunakan bahan disediakan penganjur serta membuat pembentangan.

"Cabaran yang dihadapi ialah untuk menyiapkan tugas dalam masa ditetapkan dalam suasana kondusif dan kemudian-

nya meyakinkan juri yang terdiri daripada ahli akademik dari Korea Selatan.

"Kami amat bangga dengan kejayaan ini kerana bukan saja dapat mewakili negara, tetapi kerana diberi kepercayaan untuk menyahut cabaran sebesar ini," katanya ketika ditemui pada StAr Awards 2014, di sini baru-baru ini.

Penyampaian hadiah dilakukan oleh Timbalan Menteri Sains, Teknologi dan Inovasi, Datuk Dr Abu Bakar Mohamad Diah.

Yang turut hadir ialah Ketua Pengarah Jabatan Standard Malaysia, Datuk Fadilah Baharin

"Cabaran yang dihadapi ialah untuk menyiapkan tugas dalam masa ditetapkan dalam suasana kondusif dan kemudiannya meyakinkan juri yang terdiri daripada ahli akademik dari Korea Selatan"

Davin Sukhbir Singh,
Ketua Kumpulan
SMK Aminuddin Baki

dan Pengerusi Majlis Standard dan Akreditasi Malaysia, Tan Sri Mustafa Mansur.

Gugup

Ketua kumpulan SMK Bandaraya, Faveyana berkata, pada awalnya beliau dengan ahli kumpulan lain berasa amat gugup apabila melihat penyertaan dalam pertandingan itu kerana mereka juga kali pertama menyertai pertandingan pada peringkat anta-

rabangsa.

Beliau berkata, kumpulannya memperuntukkan masa sebaik-baiknya untuk perancangan dan pelaksanaan tugas.

"Bagi menghilangkan rasa gemuruh, kami bercerita sesama

sendiri pengalaman sepanjang berada di Korea Selatan sambil membincangkan penggunaan warna, saiz huruf yang akan digunakan untuk papan tanda.

"Kami amat bangga dengan kejayaan ini kerana ia menaikkan nama sekolah dan Malaysia di mata dunia," katanya.

Aplikasi ilmu

Sementara itu, Dr Abu Bakar berkata, kemenangan itu membuktikan program kendalian Standards Malaysia berjaya membentuk kumpulan pelajar yang celik standard dan pematuhan sehingga berjaya mengaplikasikan pengetahuan itu dalam pertandingan antarabangsa.

Beliau berkata, diharap program itu dapat diteruskan dengan melibatkan jumlah pelajar yang lebih ramai untuk melahirkan generasi baharu yang celik standard.

'Civil servants must change mindset'

KUALA LUMPUR: Negative public perception of the civil service is often not unfounded, said Public Service Department Director-General Tan Sri Mohamad Zabidi Zainal.

He recounted a visit to an unspecified branch of the Immigration Department, where the public were made to stand in long lines just to get a serving number.

"People had to wait for an hour just to get a number. Imagine how many more hours they would have to wait if only one counter was open at that time.

"I called the Immigration Department's director-general and informed him of this, and four more counters were opened," he said.

Mohamad Zabidi, who was officiating at the Propagate #myGST4U Programme at the Malaysia Agriculture Exposition Centre in Serdang, said more counters could have been opened without orders from higher-up and this lackadaisical mindset has to change.

He said if civil servants manning the counters can change their mindset and operate more efficiently, then public perception of the civil service will also begin to change in their favour.

"Service counters contribute significantly to public perception on government services," Mohamad Zabidi said.



Semua Mangsa Banjir Di Hulu Terengganu Dibenar Pulang

KUALA TERENGGANU, 16 Dis (Bernama) -- Daerah Hulu Terengganu telah pulih dari bencana banjir manakala lima lagi daerah masih menempatkan mangsa banjir di 12 pusat pemindahan yang masih dibuka sehingga Selasa malam.

Menurut portal Majlis Keselamatan Negara (MKN) Terengganu, cuaca cerah di Hulu Terengganu telah membolehkan kesemua 54 mangsa daripada 18 keluarga di dua pusat pemindahan pulang ke rumah masing-masing.

Serentak itu pusat pemindahan di Balai Raya Bukit Kolam dan Masjid Kampung Tok Gebok telah ditutup lewat petang tadi.

Portal itu berkata Kemaman yang merupakan daerah paling teruk terjejas menyaksikan jumlah mangsa menurun kepada 422 orang berbanding 519 orang siang tadi.

Pusat pemindahan di daerah itu juga telah berkurangan apabila dua ditutup berbanding sembilan pusat sebelum ini.

Di Marang, keadaan masih bertahan dan jumlah mangsa yang ditempatkan di pusat pemindahan sama seperti petang tadi iaitu 643 orang daripada 163 keluarga.

Dua buah pusat pemindahan masih beroperasi iaitu Dewan Sri Rawai yang menempatkan 118 orang mangsa dan SMK Seri Payong yang menempatkan 25 orang.

Di Setiu, keadaan air beransur surut dan kini jumlah mangsa menurun kepada 36 orang di tiga pusat pemindahan berbanding 416 orang petang tadi.

Di Daerah Besut, seramai 16 orang daripada 3 keluarga masih bermalam di pusat pemindahan di Masjid Kampung Teluk Bayu.

Sementara sebuah pusat pemindahan masih beroperasi di Kuala Terengganu yang menempatkan 22 mangsa di Dewan Seri Kandi.

Paras air Sungai Setiu di Permaisuri dan di Langkap serta Sungai Marang di Pengkalan Berangan masing-masing berada pada tahan amaran.

Jabatan Meteorologi Malaysia juga mengeluarkan amaran angin kencang kategori pertama dengan kelajuan angin 40-50 kilometer sejam dan ombak setinggi 3.5 meter di perairan Terengganu sehingga Khamis ini.

